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Återfödseln av varje livsform som kreerats på en planet, är alltså bunden till denna så 
länge, tills den blir till ren andeform. Först då förmår den att lösgöra sig från planeten, för 
att då också svepa iväg från planeten och dyka in i nya ängder i rent energetiska, i högre 
andliga plan som är likvärdiga och likartade för dem.

Detta betyder, om en jordisk livsform är kreerad på jorden, då kommer den, om den dör på
den här planeten också automatiskt att åter inkarnera på jorden. Detta sker då så länge, 
som den i en livsform levande andeform fortfarande behöver en fysisk kropp, varför det i 
regel normalt är erforderligt med 70 - 80 miljarder år. Först efter denna tidrymd är det 
möjligt för andeformen att leva utan en materiell kropp, varigenom det också står klart, att 
irrläror som sådana omedelbart igenkänns, som påstår att vissa  'stora mästare' (som Jesus,
Buddha, Micha osv.) skulle inta hierarkistiska positioner över jordemänniskor, ty enligt hög-
sta läror och kunskaper blev jordemänniskan själv först kreerad utur jorden  för omkring 5 
- 6 miljarder år sedan, vilket betyder, att det tidigaste inträdet  av en förandligad jorde-
människa till ren andeform, således allra tidigast kan äga rum efter 64 - 74 miljarder år.
En livsforms andeform är alltså bunden till planeten så länge och kan inte lämna det 
planetariska området så länge den fortfarande är bunden till den fysiska kroppen.

Det är således absolut omöjligt, att en avliden jordemänniska respektive dess ande åter 
kan inkarnera någonstans på en annan planet, liksom det också är absolut omöjligt att en 
intelligens från en annan planet kan inkarnera på jorden. En sådan möjlighet av en inkar-
nation på en annan planet består först då, när en materiell livsform förmår att förflytta sig i 
fria rymden genom något som helst tekniskt hjälpmedel osv. (rymdskepp, raketer osv., eller
genom teleportation) för att lämna den ena planeten och att uppsöka en annan.

När en främmande planet därför blir anträffad på detta sätt och den gällande livsformen 
dör där, först då blir en inkarnation möjlig för denne på en främmande planet, däremot 
alltid förutsatt, att den beträffande livsformens andliga evolutionsnivå på varje planet står 
på ungefärlig eller på samma evolutionsnivå som den ditkomna och där avlidna livsformen.
Är detta inte fallet, då består för den ditkomna avlidna livsformen, resp. dess andeform 
bara två möjligheter för en återfödelse, nämligen dessa, att den ur den materiella kroppen 
avlägsnade andeformen uppehåller sig så länge i den därvarande andra sidans område och
inte återinkarnerar förrän den andliga evolutionsnivån av den därvarande livsformen har 
vidareutvecklat sig så långt, att den ungefärligt liknar den som den avlidne livsformen 
uppvisar.

Detta alltså i varje fall, om livsformens evolutionsstadium på den förra planeten är lägre än 
denna hit invandrade intelligensen. Men ligger nu planetintelligensens evolutionsnivå 
mycket högre än denne hitkomna och där avlidna livsformen, då betyder det för denna, att
den måste 'utvandra'; att den alltså måste avlägsna sig ur det planetområdet och svepa så 



länge  genom det universella rummet tills den någonstans finner en planet, vars invånare 
står på en evolutionsnivå som liknar den dit invandrade
andeformen.

Där förmår då åter andeformen att infoga sig i det därvarande vi-anden, för att framdeles 
åter inkarnera på den planeten och ägna sig åt evolutionen. Detsamma uppträder också, 
när någon livsform dör ute i fria rymden (i rymdskepp osv.).

En genom - rummet - svepande andeform, alltid letande efter hemmaplaneten eller en 
annan liknande lämplig stjärna för återfödelsen kan faktiskt under vissa omständigheter 
pågå under årmiljoner, allt efter den givna möjligheten att åter finna en vi - ande -struktur, 
som den kan inordna sig i, för att då åter ha en inkarnationsmöjlighet.
Årmiljoner långa svävande - vandringar genom universums fria rymd är absolut be-
tydelselöst, då det i stortidernas system finns absolut tillräckligt med tid, att varje, en gång 
redan vetandemässigt begynnande levande andeform förmår att upparbeta sig till 
fullkomning, även då, om den skulle svepa under årmiljarder genom rymden, innan den 
skulle finna en lämplig inkarnationsstjärna.

En återfödelse är också given därute i fria rymden, när en lämplig ort är förefintlig där 
(rymdskepp osv.). När en vandrande andeform träffar på ett rymdskepp i fria rymden, och 
en fortplantning sker där, då förmår naturligtvis denne att inkarnera där. Den möjligheten 
förresten, att efterkommande kan bli födda i rymdskepp, är lika stor som på en planet, då 
oräkneliga andeformer av obildade, liksom också av tålmodig natur sveper genom den fria 
rymden, ständigt sökande efter lämpliga inkarnationsstjärnor, emedan de, dessa 
andeformer, på grund av några som helst omständigheter gick på vandring i fria rymden 
och lämnade sina materiella kroppar där, eller blev slungade dithän genom några som 
helst katastrofhändelser osv. I den fria rymdens oändlighet svävar de då bort under 
århundraden, årtusenden eller årmiljoner, för att hitta en möjlighet att inkarnera.

Die Wiedergeburt und ihre Gebundenheit an einen Planeten

Die Wiedergeburt einer jeglichen Lebensform, die auf einem Planeten kreiert wurde, ist an 
diesen so lange gebunden, bis sie zur Reingeistform wird. Erst dann vermag sie sich 
loszulösen vorn Planeten, urn dann auch von dem Planeten wegzuschweben und in neue 
Gefilde, in rein energetische, zu tauchen, in höhere geistige Ebenen, die ihr gleichartig und 
gleichwertig sind.
Es bedeutet dies, wenn eine irdische Lebensform auf der Erde kreiert ist, dann wird sie, 
wenn sie auf diesem Planeten stirbt, auch zwangsläufig auf der Erde wieder inkarnieren. 
Dies geschieht dann so lange, wie die in der Lebensform lebende Geistform noch eines 
physischen Körpers bedarf, wof Or in der normalen Regel 70-80 Milliarden Jahre 
erforderlich sind. Erst nach diesem Zeitraum ist es der Geistform möglich, ohne materiellen
Körper zu leben, wodurch auch klar wird, dass Irrlehren als solche sofort erkennbar werden,



die da behaupten, dass gewisse (Grosse Meister) (wie Jesus, Buddha, Micha, Morya usw.) 
hierarchische Positionen Ober den Erdenmenschen einnehmen warden, denn laut der 
höchsten Lehre und Erkenntnissen wurde der Erdenmensch aus der Erde selbst heraus erst 
vor rund 5-6 Millionen Jahren kreiert, was bedeutet, dass die früheste Vergeistigung zur 
Reingeistform eines Erdenmenschen also erst in 60-70 Milliarden Jahren erfolgen kann 
- gerechnet ab Kreationszeitpunkt.
Die Geistform einer Lebensform also ist so lange planetengebunden und kann den 
planetarischen Bereich nicht verlassen, solange diese noch an einen physischen Körper 
gebunden ist.
Also ist es absolut unmöglich, dass ein verstorbener Erdenmensch resp. sein Geist 
irgendwo auf einem andern Planeten wieder inkarnieren kann, wie es auch absolut 
unmöglich ist, dass eine Intelligenz von einem andern Planeten auf der Erde inkarnieren 
kann. Eine solche Möglichkeit einer Wiedergeburt auf einem andern Planeten besteht erst 
dann, wenn sich eine materielle Lebensform durch den freien Raum fortzubewegen vermag
durch irgendwelche technischen Hilfsmittel usw. (Raumschiffe, Raketen usw., oder durch 
Teleportation}, um so den einen Planeten zu verlassen und einen anderen aufzusuchen.
Wenn daher auf diesem Wege ein fremder Planet erreicht wird und die betreffenden 
Lebensform dort stirbt, dann erst wird für diese eine Inkarnation auf einem fremden 
Planeten möglich, jedoch immer vorausgesetzt, dass der geistige Evolutionsstand der 
betreffenden Lebensformen auf jenem Planeten annähernd oder gleich dem 
Evolutionsstand dieser dorthin gegangenen und dort verstorbenen Lebensform ist. 1st dies
nicht der Fall, dann bestehen für die dort verstorbene Lebensform resp. für ihre Geistform 
nur zwei Möglichkeiten einer Wiedergeburt, so nämlich die, dass sich die aus dem 
materiellen Kamer entfernte Geistform so lange im dortigen Jenseitsbereiche aufhält und 
nicht wieder inkamiert, bis sich der geistige Evolutionsstand der dortigen Lebensformen so 
weit fortentwickelt hat, dass er annähernd jenem gleicht, den die verstorbene Lebensform 
aufweist.
Dies also in jenem Falle, wenn der Evolutionsstand der Lebensform auf jenem Planeten 
niedriger ist als jener der hinzugewanderten Intelligenz. Liegt nun aber der Evolutionsstand
der Planetenintelligenzen um vieles höher als derjenige der neu hinzugekommenen und 
dort verstorbenen Lebensform, dann bedeutet das für diese, dass sie (auswanderm muss; 
dass sie sich also aus jenem Planetenbereich entfernt und so lange durch den universellen 
Raum schwebt, bis sie irgendwo einen Planeten findet, dessen Bewohner in einem 
Evolutionsstadium stehen, der demjenigen der dahinwandernden Geistform gleicht.
Dort dann vermag sich die Geist-form wieder einzufügen in das dortige Geist-Wir, urn 
dann auf jenem Planeten künftighin wieder zu inkarnieren und der Evolution welter zu ob-
liegen. Derselbe Fall tritt auch in Erscheinung, wenn irgendwelche Lebensformen im freien 
Raume draussen (in Raumschiffen usw.) sterben.
Das Durch-den-Raum-Schweben einer Geistform, stets auf der Suche nach dem 
Heimatplaneten oder einem sonst zur Wiedergeburt geeigneten Gestirn, kann unter 
Umständen Jahrmillionen dauern, eben je nach gegebener Möglichkeit, erneut ein 
Geistform-VVir-Gefüge zu finden, in das sie sich einordnen kann, um dann eben wieder 
eine Inkarnationsmöglichkeit zu haben.



Jahrmillionen lange Schwebe-Wanderungen durch den freien Raum des Universums sind 
von absoluter Bedeutungslosigkeit, denn im Gefüge der Grosszeiten ist bestimmt 
genügend Zeit, dass sich jegliche einmal bereits wissensmässig zu leben begonnene 
Geistform bis zur Vervollkommnung emporzuarbeiten vermag, selbst dann, wenn sie 
Jahrmilliarden durch den Raum schwebte, ehe sie ein geeignetes lnkarnierungsgestirn 
finden würde.
Eine Wiedergeburt ist such gegeben im freien Raum draussen, wenn dort ein geeigneter 
Oil (Raumschiff usw.) vorhanden ist. Wenn also eine wandernde Geistform im freien Raume
auf ein Raumschiff trifft, wo eine Nachkommenszeugung vorgenommen wurde, dann 
vermag diese selbstredend dort zu inkarnieren. Die Moglichkeit übrigens, dass in 
Raumschiffen Nachkommen geboren werden können, 1st ebenso gross wie auf einem 
Planeten, denn unzählbare Geistformen ungebildeter, wie auch gebildeter Natur schweben 
durch den freien Raum, stets auf der Suche nach geeigneten Inkarnationsgestirnen, well 
sie, diese Geistformen, durch irgendwelche Umstände im freien Raum auf Wanderung 
gingen, dort ihre materiellen Körper verliessen oder durch irgendwelche Katastrophenge-
schehen dorthin geschleudert wurden usw. In der Unendlichkeit des freien Raumes 
schweben sie dann dahin, Jahrhunderte, Jahrtausende oder Jahrmillionen, um eine 
Möglichkeit der Inkarnation zu finden.


